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Installation Guide
A-Package Contents

1.  1 x SLI bridge

2.  1 x Detachable fan bracket

3.  1 x 120mm Fan

4.  2 x Anti-vibration rubber pad

5.  2 x Thumb screw

6.  2 x Bracket screw

7.  4 x Fan screw w/ pad

B-SLI BRIDGE KIT Installation

C-Testing & Adjustment

1. Assemble the 120mm fan, anti-vibration rubber pads and thumb screws 
    on the detachable fan bracket as seen below.
2. Attach the fan bracket to the SLI bridge with bracket screws and make 
    sure the bracket is attached tight and steady.
    (The adjustable fan bracket allows you to adjust the position for your 
      setup)

1. Install the SLI BRIDGE KIT on the multiple graphics cards of your SLI 
    setup and make sure the SLI connectors are all secured in place.
2. Adjust the thumb screws of the rubber anti-vibration pads to make sure 
    the bracket leans on the graphics cards.
3. Connect the power cable of the 120mm fan on one of the fan connectors 
    on your motherboard.
4. Turn on your computer and make sure the LED light on the SLI bridge is 
    on and the fan is spinning.
    (Don’t forget to enable the SLI Technology function in NVIDIA Control 
      Panel)

安 裝 指 南

A-配件內容

1.  1 x 橋接器

2.  1 x 風扇支架

3.  1 x 12公分風扇

4.  2 x 緩衝橡膠

5.  2 x 手擰螺絲

6.  2 x 風扇支架螺絲

7.  4 x 風扇螺絲（含墊片）

B-橋接器組裝

C-測試及調整

1. 將風扇、緩衝橡膠、手擰螺絲安裝於風扇支架上。

2. 將組裝完成的風扇支架和橋接器用螺絲固定，確保不會晃動。

    (可移動式風扇支架讓使用者可依顯示卡的位置或個人喜好做些微調整。)

1. 將組裝完成的橋接器及風扇安裝在多張顯示卡上。

2. 調整風扇支架上的手擰螺絲與緩衝橡膠使其能與顯示卡適當接觸、支撐。

3. 連接風扇的電源線至主機板上。

4. 啓動電源，檢查橋接器的 LED 燈是否發亮及風扇是否運轉。

     (至 NVIDIA 控制面板開啟 SLI 功能。)
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* The picture is for reference only. Please refer to the actual product.
* 圖片僅供參考，請以實物為準。


